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pokračování na str. 2 

Vážení spoluobčané,  
     čtyři roky od posledních ko-
munálních voleb utekly velmi 
rychle. Plynutí času si nejvíce 
uvědomujeme na svých dětech, 
které „stárnou“ spolu s námi. Můj 
syn již není tím malým mimin-
kem, vyrostl, a je z něj pěkně živé 
dítko. Tak jak vyrůstal on, měnily 
se během uplynulého volebního 
období i Poběžovice a jejich části. 
Nechci na tomto místě podrobně 
hodnotit práci končícího zastupi-
telstva a svou, ve funkci starosty. 
Od toho jste tu Vy, občané, abyste 
úsilí Vašich zastupitelů zhodnotili 
při nadcházejících volbách do po-
běžovického zastupitelstva.  
     Myslím, že nemalá práce je 
vidět v postupně se měnícím 
vzhledu a rázu nejen Poběžovic, 
ale i okolních obcí. A to díky 
všem, kteří ve prospěch svého 
města a vesnic pracovali a pomá-
hali jakýmkoliv způsobem.  

     Chtěl bych poděkovat všem 
zastupitelům - za angažovanost v 
řešení nelehkých situací spoje-
ných s každodenním životem ob-
ce a vůli svým hlasem podpořit 
důležitá rozhodnutí, investiční i 
neinvestiční akce města. Členům 
Kontrolního a Finančního výboru 
zastupitelstva města - za důležitou 
kontrolní činnost, kterou během 
čtyř let vykonávali. Členům Ko-
mise pro mládež a sport a Komise 
pro kulturu a cestovní ruch – za 
obětavou pomoc při přípravě a 
organizaci kulturních, sportovních 
a společenských akcí v obci. Čle-
nům Komise pro projednávání 
přestupků – za nelehkou, časově 
náročnou práci, kdy řešili množ-
ství prohřešků nejen našich spolu-
občanů. Nemohu zapomenout po-
děkovat i členům osadních výborů 
za práci pro své obyvatele na ves-
nicích, byť ne všude bylo jejich 
úsilí maximální. Mé upřímné po-

děkování patří i všem zájmovým 
sdružením – hasičům, sportov-
cům, myslivcům, rybářům, ochot-
níkům, členům občanského sdru-
žení „Dobrohost“ i všem ostat-
ním „neorganizovaným“ občanům 
Poběžovic a jejich částí, kteří 
svou prací a aktivitou obohatili 
život obce a také reprezentovali 
naše město navenek.  
     Velmi si vážím pomoci míst-
ních podnikatelů a živnostníků při 
všech investičních akcích ve měs-
tě, kdy pomohli s materiálem, 
technikou či odbornou radou a 
stejně tak nikdy neváhali sponzor-
sky podpořit různé kulturní a spo-
lečenské akce v obci. Výborná 
spolupráce probíhala v minulém 
období jak s mateřskou školou, 
tak i školou základní, jejichž kan-
toři a děti pomáhali s mnoha spo-
lečenskými akcemi a jsou hnacím 
motorem zahraniční spolupráce a 
přátelství s partnerskými městy. 

Mé poděkování patří i všem za-
městnancům města, ať již úřední-
kům nebo pracovníkům Služeb 
města, bez nichž by to jistě nefun-
govalo, tak jak má.  
     Nakonec bych rád poděkoval 
těm nejdražším, mé manželce a 
mé rodině, kteří museli snášet mé 
časté pracovní zaneprázdnění a v 
mnoha chvílích mi byli oporou.  
     Věřím, že všichni, kterým není 
budoucnost města lhostejná, vyu-
žijí své právo a přijdou v pátek či 
v sobotu k volebním urnám.  
     Pokud bych mohl jako občan 
Poběžovic vyslovit na závěr jedno 
přání, přál bych si, aby v dalších 
čtyřech letech bylo ještě více těch, 
kterým nejsou věci „jedno“ a kteří 
se aktivně zapojí do života v na-
šem městě, neboť jen tak můžeme 
ovlivňovat budoucnost svého ži-
votního prostoru, svého domova.  
S přáním všeho dobrého 

  Mgr. Hynek Říha, starosta města 

Starostovo poděkování za dobrou práci pro město 

S končícím volebním obdobím, je ten správný čas na malé ohlédnutí za 
tím, co vše se kolem nás za uplynulé čtyři roky změnilo.  
Pro někoho to může být málo změn, pro někoho, v porovnání s uplynu-
lými roky, naopak mnoho. 
Podívejme se na několik důležitých akcí, které se podařilo v tomto vo-
lebním období realizovat. 
 

• ZÁMECKÝ PARK - I. etapa 
každý z nás si jistě velmi dobře pamatuje prales, změť stavební suti a 
betonových základů, trčících ze země v místech, kde býval zámecký 
park. V první etapě jeho obnovy byla revitalizována horní část parku s 
podporou ve výši 2 mil. Kč z předvstupního programu EU SAPARD. 
Celkové náklady dosáhly cca 2.622 tis. Kč a podíl města činil 622 tis. 
Kč. V současné době probíhá II. etapa revitalizace, jejíž náklady budou 
cca 2.364 tis. Kč, z toho bude podíl města činit cca 428 tis. Kč. 

• DŮM S PEČOVATELSKOU SLUŽBOU 
i na tu ruinu, která se časem stala z budovy bývalých jeslí, si každý z 
nás pamatuje a noví uživatelé rekonstruovaného objektu - dříve naroze-
ní občané, jsou jistě velmi rádi, že město k této stavební úpravě přistou-
pilo a dům s devíti byty, po mnoha létech opět slouží potřebným. 

Celkové náklady stavby dosáhly  11.403 tis. Kč, přičemž podíl města 
činil 5.103 tis. Kč a podpora ze Státního fondu rozvoje bydlení 6.300 
tis. Kč. 
• PRŮMYSLOVÁ ZÓNA 
konečně se na poli, ležícím zčásti ladem, podařilo lokalizovat prvního 
investora - firmu HESTI a pokud se podaří vyřešit problémy s vlastní-
kem sousedícího pozemku, budou zde stavět i další firmy, které přine-
sou nové pracovní příležitosti. Město zajistilo pozemky a dokumentaci 
pro územní řízení a stavební povolení a přivedlo na kraj průmyslové zó-
ny inženýrské sítě. Město dále hradilo i zpracování projektové doku-
mentace na stavbu přeložky komunikace, která by měla propojit křižo-
vatku u nádraží ČD s křižovatkou do Šitboře a má být vedena kolem 
čistírny odpadních vod, přes průmyslovou zónu a jihovýchodně kolem 
města a vyústit na šitbořské křižovatce. Realizací tohoto projektu by byl 
střed města osvobozen od projíždějících těžkých vozidel a došlo by ke 
zpřístupnění průmyslové zóny, která by se tím stala pro další investory 
mnohem zajímavější. Investice města v této části dosáhly 1.232 tis. Kč. 

• KOMUNIKACE V SEDLECI 
občané Sedlece jistě přivítali kompletní rekonstrukci asfaltových povr-

Byli jsme svědky zajímavých změn ve městě. 



 

  

chů všech místních komunikací, které nahradily stávající zničené cesty, 
ale rovněž výrazně zlepšily vzhled celé obce.  
Celá akce byla podpořena dotací Plzeňského kraje ve výši 200 tis. Kč a 
náklady města činily 999 tis. Kč.   
 

• BYTOVÝ DŮM V ŠANDOVĚ ULICI 
šest bytových jednotek se podařilo vybudovat v centru města, které bylo 
dosud využíváno pouze jako více, či méně vzhledné zahrádky a tím zís-
kalo šest rodin pěkné domácí zázemí. Akce proběhla formou družstevní 
výstavby a celkové náklady dosáhly 11.109 tis. Kč, z čehož 2.400 tis. Kč 
činila dotace ze Státního fondu rozvoje bydlení, 2.100 tis. Kč byly vstup-
ní vklady nájemníků (hypotéční úvěr 6.300 tis. Kč, splácí formou nájem-
ného) a zbytek, činil podíl města - cca 300 tis. Kč. 

• KOMUNIKACE V MARIÁNSKÉ ULICI 
velmi frekventovanou část města, která působila poměrně zchátrale se 
podařilo kompletně zrekonstruovat a tím střed města získal vzhled, jaký 
by si zasloužilo celé město. Ale optimisté zcela určitě věří, že se toho 
jednou dočkají. 
Investorem akce byla SÚS Domažlice (Plzeňský kraj) a město Poběžovi-
ce, které se podílelo na výstavbě chodníků.   
 

• KOMUNIKACE V ŽIŽKOVĚ ULICI 
další akcí zvelebující naše životní prostředí byla kompletní rekonstrukce 
vozovky v Žižkově ulici. Ta nebyla původně vůbec plánována a jen díky 
velkému úsilí představitelů města a Plzeňského kraje se ji podařilo reali-
zovat. Přesto, že se neobešla bez větších komplikací, vše se nakonec po-
dařilo zvládnout. Investorem akce byla SÚS Domažlice (Plzeňský kraj). 
Podíl města na celé akci činil 2.855 tis. Kč. 

• STUDNIČNÍ STAVENÍ 
nemusíme být velcí pamětníci, abychom si vzpomněli na stav, v jakém se 
ještě před třemi léty nacházelo cosi, co bylo později dle odborníků na-
zváno „studniční stavení“, protože ukrývá starou studnu. Projekt byl pod-
pořen z Programu regenerace městských památkových zón Ministerstva 
kultury ČR. Podíl města na akci činil 628 tis. Kč a dotace 400 tis. Kč.  
 

• RYBNÍČEK V SEDLECI 
velmi aktivní členové Osadního výboru v Sedleci i všichni ostatní obyva-
telé, mají stále chuť si svoji obec vylepšovat a město jim v tom pomáhá 
zajišťováním materiálu. Tentokrát se čistila nádrž a opravovala se beto-
nová hráz, která byla velmi zdevastovaná. Občané Sedlece připravili 
bednění a asistovali při vlastní betonáži. 

• HŘBITOV 
kdo z nás si alespoň jednou za rok řádně nezamazal boty cestou po bláti-
vé stezce hřbitova, i přesto, že se snažil největším loužím vyhnout… No-
vý chodník, přes nejhorší část hřbitova a oprava kaple s márnicí byly ak-
ce, které pomohly toto pietní místo zvelebit. Náklady města přitom činily 
cca 280 tis. Kč. 

• ZASÍTĚNÍ STAVEBNÍCH PARCEL VE VĚTRNÉ ULICI 
podařilo se rovněž připravit podmínky pro vznik nové zástavby na seve-
rozápadním okraji města, kde vznikla nová ulice, nazvaná Větrná. Město 
zde realizovalo pokládku všech inženýrských sítí, aby se mohli stavební-
ci bez problému připojit na elektřinu, vodu, kanalizaci, či plyn.  
Náklady města činily 2.670 tis. Kč. 

• DĚTSKÉ HŘIŠTĚ NA SÍDLIŠTI 
s využitím volného času dětí jsou problémy snad všude. Stejně tomu sa-
mozřejmě je i u nás, ale stavbou hřiště pro nejmenší, uprostřed sídliště 
Budovatelů, které je hojně využíváno, se situace přece jen trochu zlepšila 
a děti s maminkami již mají kde trávit teplá letní odpoledne. 

Výčet akcí, které byly financovány z rozpočtu města, není však úplný. 
Připomeňme si např. koupi automobilu CAS TATRA 815 pro potřeby 
Sboru dobrovolných hasičů Poběžovice, kde investice města činila 1.970 
tis. Kč nebo koupi a statické zajištění domu čp. 50 (bývalé holičství a 
klub důchodců pod schody MěÚ), které stálo městkou kasu 379 tis. Kč. 
V horkých letních dnech si jistě při koupání v koupališti vzpomene, že 
ještě před třemi roky vypadalo jinak, ale po provedené údržbě je již zase 
možno jej celkem bez problémů užívat. Hlavně se podařilo uložit přívod 
vody do plastových rour a vyměnit zničené betonové dlaždice v hodnotě 
cca 60 tis. Kč. 
Město se rovněž podílelo na regeneraci městské památkové zóny, kde ke 
státní dotaci vložilo na opravu kostela 80 tis. Kč, na opravu domu čp. 7 
přidalo 27 tis. Kč, na opravu domu na Spojeneckém náměstí činil podíl 
města 39. tis. Kč a na sanaci sousoší u hotelu Hubertus město věnovalo 
51 tis. Kč. 
Velkou nákladovou položkou pro město bylo budování, opravy a rozšiřo-
vání infrastruktury. Jen na dříve provedenou plynofikaci muselo ještě do-
platit 4.000 tis. Kč, kanalizace zatížila rozpočet 1.789 tis. Kč. 
Další a trvalou investicí je fungující pečovatelská služba, kde se o nutné 
sociální zajištění našich seniorů starají dvě pečovatelky, zdravotní sestry. 
            Aby město co nejvíce ušetřilo vlastní prostředky, byli k provádě-
ní některých prací využíváni pracovníci Služeb města Poběžovice 
(pokládky chodníků, práce v lese, práce na revitalizaci zámeckého parku 
apod.). V průběhu čtyř let je možno odhadnout přínos této organizační stránka 2 pokračování na str. 3. 

pokračování ze str. 1. 
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Jak nás zastupovali ? 
Před čtyřmi roky jste na počátku listopadu 2002 přistupovali k volebním 
urnám tak, jako byste k nim měli přistoupit i letos, ve druhé polovině 
měsíce října (20. - 21.10.2006). 
Do výkonu funkce zastupitele jste v minulém volebním období zvolili 15 
svých zástupců, kteří měli váš mandát, aby vás ve věcech veřejných za-
stupovali. 
Za uplynulé volební období se konalo celkem 45 jednání Zastupitelstva 
města Poběžovic (nepočítáme-li to úplně poslední, které bude zároveň 
slavnostním rozloučením, před novými volbami). 
Sestavíme-li žebříček podle účasti jednotlivých zastupitelů na jednání 
ZM v průběhu končícího volebního období, bude vypadat následovně: 
1.-2.    Říha (US-DEU), Kohout  (US-DEU)     1 absence         2,22% 
3.-5.    Kociánová (NEZ), Špaček (US-DEU),  
            Pekárová (US-DEU)                             2 absence         4,44% 
6.         Váňa      (ČSSD)                                   3 absence         6,66% 
7.-8.     Bláha (NEZ), Mužík (US-DEU)           5 absencí          11,11%  
9.         Teplý (KSČM)                                      8 absencí          17,77% 
10.       Jansa (NEZ)                                          9 absencí          20,00% 
11.-12. Hranička (NEZ), Pánek (US-DEU)       10 absencí        22,22% 
13.       Krtová (ČSSD)                                     13 absencí        28,88% 
14.       Fišer (KSČM)                                       16 absencí        35,55% 
15.       Lipenský (KSČM)                                18 absencí        40,00% 
 

Většina absencí byla pro pracovní vytížení nebo pro nemoc. 
V závorkách: politické strany, na jejichž kandidátce byli zastupitelé za-
psáni, bez rozdílu, jedná-li se o člena strany nebo nezávislého kandidáta. 

Autovraky. 
 

AUTOVRAK – vyřazené vozidlo, kterého se potřebujeme zbavit. To je 
možné pouze v zařízeních, která mají oprávnění ke sběru, výkupu a 
zpracování autovraků  a k vydání potvrzení o jeho převzetí.  
Seznam  těchto zařízení v Plzeňském kraji  je k dispozici  na Městském 
úřadu v Poběžovicích odboru výstavby a ŽP. 
Společnost OSONA holding. a.s.- provozovatel zařízení ke sběru a 
zpracování autovraků pod záštitou odboru ŽP Plzeňského kraje organi-
zuje pro občany a podnikatele  
Sběrové dny autovraků  za mimořádně snížený poplatek 250,- Kč a 
v prodloužené pracovní době  
ve dnech 16. – 31. října 2006 
Kde: ve smluvním sběrném zařízení - Služby Klatovského rybářství,  
s.r.o. Klatovy, K letišti 442,  
tel: 376 323 301, 602 156 994 – p. Koloros. 
Kdy: pondělí až pátek od 6,30 do 17.00 hod.  
(předání po 15.00 hod. předem telefonicky ohlásit) 
         v sobotu 21.10.2006 od 8.00 – 12.00 hod  
(telefonicky ohlásit nejpozději v pátek 20.10.) 
Sběrné dny jsou organizovány ve stejných termínech i v Záchlumí u 
Stříbra a v Plzni – bližší informace na  městském úřadě. 
Při převzetí bude vystaveno potvrzení o převzetí autovraku, které je 
nutné pro vyřazení vozidla z registru vozidel. V případě zájmu je firma 
schopna zajistit za smluvní cenu odvoz autovraku do nejbližšího sběr-
ného místa. Informace p. Lenc tel. 377 482 150, 724 359 529. 

  

CHRAŇTE ŽIVOTNÍ PROSTŘEDÍ NÁS VŠECH 

Podmínky pro volby do zastupi-
telstva města jsou stanoveny zá-
konem č. 491/2001 Sb. 
V letošním roce proběhnou kromě 
voleb do obecních zastupitelstev i 
volby do 1/3 senátu ČR. 
Termín voleb byl stanoven na  
pátek  
20. října od 14.00 do 22.00 hod. 
a na sobotu  
21. října od 8.00 do 14.00 hodin. 
Volební místo pro volební okrsek 
č. 1 bude otevřeno v obřadní síni 
MěÚ Poběžovice a pro volební 
okrsek č. 2 v zasedací místnosti 
MěÚ Poběžovice. 
Pro voliče jsou důležité zásady 
hlasování, které jsou stanoveny v 
§33 výše uvedeného zákona: 

• každý volič musí hlasovat 
osobně, nemůže se dát nikým 
zastoupit 

• volič se musí volební komisi 
prokázat platným občanským 
průkazem nebo cestovním pa-
sem ČR 

• volič s sebou přinese hlasovací 
lístky, které obdržel nejpozději 
tři dny před zahájením voleb 

• volič obdrží od volební komise 
úřední obálku a na požádání i 
chybějící nebo poškozené hla-
sovací lístky 

• pokud není volič zapsán ve vý-

pisu ze seznamu a prokáže prá-
vo volit ve volebním okrsku, 
bude dodatečně zapsán a bude 
mu umožněno hlasování 

• do prostoru pro úpravu hlaso-
vacích lístků smí vstoupit pou-
ze volič, zároveň s ním nesmí 
být v tomto prostoru nikdo pří-
tomen 

• v případě, že volič ze zdravot-
ních důvodů nemůže vyplnit 
hlasovací lístky, může požádat 
dalšího voliče, aby mu je po-
mohl vyplnit a vložit do úřední 
obálky, ve vyhrazeném prosto-
ru pro úpravu. Nesmí to však 
být člen volební komise! 

• volič může požádat ze závaž-
ných důvodů, zejména zdravot-
ních, obecní úřad a v den voleb 
i volební komisi o to, aby mohl 
hlasovat mimo volební míst-
nost, ale pouze v územním ob-
vodu volebního okrsku, pro 
který byla volební komise zří-
zena. Volební komise vyšle své 
členy s přenosnou volební 
schránkou a hlasovacími lístky. 

Telefonní číslo MěÚ Poběžovice: 
379 497 281 nebo 379 497 282. 

 
Ustanovení §34 vymezují způsob 
hlasování: 
 

• ihned po obdržení úřední obál-

ky (popř. i hlasovacích lístků) 
vstoupí volič do prostoru pro 
úpravu hlasovacích lístků 

• volič může volit nejvýše 15 
kandidátů (počet členů zastupi-
telstva Poběžovic byl stanoven 
na 15) 

• na hlasovacím lístku je možno 
křížkem v rámečku před jmé-
nem jednotlivých kandidátů 
označit tohoto, pro kterého hla-
suje (celkem maximálně 15) 

• volič může také na hlasovacím 
lístku označit křížkem v rámeč-
ku, v záhlaví sloupce s kandi-
dáty, jednu volební stranu. Po-
kud označí jednotlivé kandidá-
ty na dalších hlasovacích líst-
cích, budou tyto hlasy započí-
tány přednostně a teprve rozdíl 
mezi jejich počtem a počtem 
volených kandidátů (15) bude 
přidělen kandidátům označené 
strany v pořadí v jakém jsou na 
kandidátce 

• po úpravě hlasovacího lístku 
jej volič vloží do úřední obál-
ky, kterou obdržel od volební 
komise 

• po opuštění prostoru určeného 
pro úpravu hlasovacích lístků, 
vloží úřední obálku před voleb-
ní komisí do volební schránky. 

 

  

Děkuji touto cestou  
zástupcům organizací a 

všem ostatním,  
kteří přišli dne 

21.9.2006,  
s gratulací k mým  
91. narozeninám.   

Anna Pokorná 

UPOZORNĚNÍ 

 Upozorňujeme  
držitele psů, že se v 

současné době  
provádí výsadba  

mladých stromků a 
keřů v zámeckém 
parku. Tato práce 
však může být zne-

hodnocena volně po-
bíhajícími psy, kteří 
svými exkrementy  

tyto rostlinky snadno  
zničí. Nenechávejte 
proto volně pobíhat 

psy v parku a nejlépe 
je tam vůbec  

nechoďte venčit! 
Neničme vznikající 

oázu zeleně a klidu v 
našem městě! 

Co je dobré vědět o volbách ? 

složky města pro městskou po-
kladnu v podobě ušetřených ná-
kladů na cca 5.000 tis. Kč. Další 
úspory nákladů přineslo využívání 
práce  zednických učňů ze SOU 
H.Týn (oprava kaple a márnice na 
hřbitově, pokládky chodníků, prá-
ce v bytových domech).  tady se 
podařilo vykonat mnoho práce za 
minimálních nákladů, kde by se 
dala úspora vyčíslit někde kolem 
100 tis. Kč. 
Ani tento výčet ještě není úplný, 
ale i tak skýtá poměrně dobrý pře-
hled o tom, co se ve městě za po-
slední čtyři roky událo a jak se na-
še bezprostřední okolí změnilo. 
Současné vedení města však sa-
mozřejmě připravuje i další akce, 

které by měly proběhnout v nej-
bližší budoucnosti. 
Jedná se především o největší akci  
v celé historii Poběžovic - kanali-
zaci v rámci akce Čistá Radbuza, 
jejíž náklady jsou jen pro Poběžo-
vice kalkulovány na cca 80.000 
tis. Kč. Tato akce bude zahájena 
ještě letos, v měsíci říjnu a podle 
harmonogramu by měla být kom-
pletně dokončena v únor 2008. V 
jejím rámci bude provedena i 
kompletní rekonstrukce čistírny 
odpadních vod. Současná techno-
logická úroveň čistírny totiž ne-
splňuje podmínky EU, které musí 
města naší velikosti splnit do r. 
2010. 
V plánu dalších investičních akcí 
je vybudování vodovodního přiva-

děče z Meclova, který by přivede-
ním kvalitní pitné vody z nýrské 
přehrady vyřešil současný pro-
blém města s kvalitou pitné vody. 
Dalším záměrem je příprava no-
vých stavebních parcel v jihový-
chodní části města, včetně zasítě-
ní, kde je počítáno s novou byto-
vou zástavbou. 
V plánu je i postupná úprava jed-
notlivých ulic města, když na uli-
ce Otovská, Finská a Zahradní 
jsou již zpracovány projekty. 
Dům čp. 50 by měl být v příštím 
roce rekonstruován na 8 malomet-
rážních bytů a nebytové prostory. 
V dlouhodobějším výhledu je ně-
kolik dalších akcí, ale to je již tro-
chu jiná kapitola... 

pokračování ze str. 2. 
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4. září byl zahájen na poběžovické 
škole nový školní rok opět s jed-
nou, i když velmi početnou l. tří-
dou, ale i s jednou 9. třídou. 
Vyučování zahájilo tedy pouze 13 
tříd s 260 žáky a 18 učitelkami. Po 
mnoha letech úspěšné práce odešla 
na zasloužený odpočinek Anna 
Mentová a nová síla za ni nebyla 
přijata. 
Vzhledem k tomu, že při počtu žá-
ků do 31 musí být zachována pou-
ze l třída, a výjimkou není ani prv-
ní, máme l. třídu s 28 žáky. Nároč-
ná práce čeká tedy nejen na paní 
učitelku Matějovicovou, ale i na 
rodiče, bez jejichž pomoci a úzké 
spolupráce se neobejde. Ve 2. po-
loletí loňského školního roku jsme 
v důsledku nedostatku finančních 
prostředků, později i poklesu žáků 
pod 31, byly donuceny spojit i 5. 
ročníky, a tak máme letos i jen jed-
nu 6. třídu. Celkový počet tříd ve 
srovnání s počátkem loňského 
školního roku poklesl tedy z 15 na 
13. 
První den ve škole byl slavnostní 
zejména pro prvňáčky. Přivítali je 
naši nejstarší žáci hezkou kytičkou 
a malým dárkem, dostavil se i sám 
pan starosta, aby je pozdravil spo-
lečně s rodiči a předal jim věcný 
dárek od Města Poběžovice, tento-
krát v podobě knihy, jejíž využiti 
nebude jen na jeden rok. 
Ti ostatní se navrátili do hezky 
upravených tříd, o jejichž výzdobu 
se v době prázdnin postaraly jejich 

třídní učitelky. 
Výuka cizích jazyků bude již zahá-
jena ve 3.třídě. V letošním školním 
roce si zvolili žáci ve 3. i 4. třídě 
pouze jazyk anglický, který bude 
doplněn od 6. ročníku o druhý cizí 
jazyk. Ostatní třídy pokračuji dále 
stejně tak, jak začaly. Výjimkou je 
8. ročník, kde přibyla stejně jako 
ve 3. a 4. ročníku nově letos jedna 
hodina cizího jazyka týdně. 
Co se týče materiálního vybavení 
školy, nedošlo k žádným podstat-
ným změnám, neboť vše se odvíjí 
od finančních prostředků poskyt-
nutých naším zřizovatelem, Měs-
tem Poběžovice.  
Velkým problémem a tvrdým oříš-
kem bylo od 4. září řešení situace 
ve školní jídelně, kde chyběla ku-
chařka. Tato situace byla způsobe-
na především tím, že od ledna 
2006 měla převzít, dle slov mís-
tostarosty Města Poběžovice, škol-
ní kuchyni soukromá firma Strav-
byt a obědy měly být dováženy. 
Ale 10.3. nám bylo oznámeno ofi-
ciálně, bez jakéhokoliv vysvětlení, 
že firma odstupuje. V důsledku to-
ho došlo mezitím k pohybu a ke 
změně pracovních sil v jídelně a 4. 
září v ní byly pouze 2 pracovnice, 
bez kuchařky. Snažily jsme se po-
moci všechny, neboť máme zájem, 
aby se děti nadále stravovat mohly, 
ale nebylo jednoduché tuto sílu se-
hnat. Snad se v letošním roce tyto 
komplikace námi nezaviněné již 
opakovat nebudou.  

Samy se snažíme, abychom měly 
kolem sebe jen to nejlepší pro nás 
všechny a nezatěžovaly tak okolí 
svými problémy. Snad se nám i 
dětem bude letos ve škole líbit, o 
to se postaráme. A v tom ostatním 
budeme potřebovat ale i pomoc z 
ruky druhého - budova by potřebo-
vala například „nový kabát", v řa-
dě tříd renovaci nábytku aj. Zatím 
je to přání a sen - snad se v do-
hledných letech uskuteční. Vždyť 
nás čeká dost brzy jubileum, a tak 
bychom chtěly předvést jen to nej-
lepší.                        
                                M. Šebestová 

Nový školní rok  
zahájen opět  

s jednou první třídou 

Vzpomínka 

Město Poběžovice 
dodatečně děkuje  

za poskytnutý  
sponzorský dar,  

k zajištění  
Poběžovických pouťových 

slavností 2006, 
firmě 

POZEP, s.r.o., 
Poběžovice. 
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Kdo měl rád, nezapomene. 
Kdo znal, vzpomene.  

 

Dne 28. října uplyne 
10 let, co nás navždy opustila 

paní 
Anna Mrázová 

z Poběžovic. 
 
 
 
 
 
 
 
 

   

Stále vzpomínají  
manžel, 

syn a dcera s rodinou. 

Poděkování  
 

V neznámý svět odešel jsi spát, 
zaplakal každý, kdo měl Tě rád 

 

Děkujeme všem, kteří přišli  
3. srpna 2006 doprovodit pana 

Josefa Nového 
 
 
 
 
 
 
 
 

na jeho poslední cestě. 
Zvláštní poděkování patří SDH 

Poběžovice. 
 

Děti s rodinami, 
bratr a sestra s rodinami. 

 
 
  
 

Dne 17. září 2006  
uplynulo 10 let od úmrtí  

našeho tatínka,  
pana 

Prokopa Hrubého. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Dne 25.října 2006  
tomu bude již 25 let,  

co zemřela naše maminka,  
paní 

Irena Hrubá. 
 

Stále nezapomínají dcery  
Květa, Eva,  

a syn Jan s rodinami. 
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